
 
 

  

   
 
  
  
 

 
 

 
 

 

CO SE DĚJE V NAŠÍ OBCI?   

Vážení občané, je tu poslední měsíc prvního pololetí roku 2024. V mateřské 

škole Milčice úspěšně proběhl zápis dětí pro příští školní rok a revizní technik pan Petr 

Kvíz bude montovat poslední měřiče v rozvaděčích kanalizace, které budou sloužit 

pro přesnější fakturaci odvedených odpadních vod. Na konci června proběhne 

kontrolní odečet – výchozí bod pro následující pololetí, kdy dojde ke změně 

fakturace z tabulkového množství na skutečně odvedený objem splaškových vod. 

Věřím, že tato změna povede k Vaší spokojenosti. Dále připravujeme ve spolupráci 

se společností Nykos, a.s. umístění nových kontejnerů, kam bude možné odložit 

mimo jiné dále nepoužitelný textil, obuv a podobně. Od kdy a kde budou 

kontejnery k dispozici budeme včas informovat. Jednáme také o vybavení naší 

obce novou údržbovou technikou. 7. května úspěšně proběhlo výběrové řízení na 

zhotovitele stavebních úprav brodidla na návsi a byla nám schválena dotace ve 

výši 746 182 Kč na revitalizaci vodního biotopu (tzv. „Vozábova rybníčku“) dle 

projektu. A co nás tento měsíc čeká? Místní spolky a organizace opět chystají 

Dětský den s bohatým programem a první sobota po vysvědčení bude patřit 

dobrodružnému stanování s rybařením.  

S pozdravem a přáním krásného léta 
 
  
 

   
 

KVĚTEN V MILČICÍCH 

Květen byl v naší obci spíše klidnější a žádná 

obecní společenská akce se nekonala. Ve čtvrtek 

9. května proběhl dlouho avizovaný zápis dětí do 

Mateřské školy Milčice. Také letos se přihlásilo velké 

množství uchazečů, ať už místních nebo z okolních 

obcí. Kapacita mateřské školy je v současné době 

naplněna a někteří uchazeči už nemohli být paní 

ředitelkou Kristýnou Doubravovou přijati. Všechny 

místní děti přijaty byly. Také letos naši mateřinku 

opustí několik předškoláků, kteří v září usednou do 

školních lavic. Na červen je tak opět naplánováno 

slavnostní rozloučení s posezením. 

 

ČERVEN 2024   



 
 

 

 

    

   

     
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

VOLBY DO EVROPSKÉHO PARLAMENTU  
 

Volby do Evropského parlamentu se konají v prostoru MŠ Milčice č.p. 32 dne 

7.6.2024 od 14:00 do 22:00 hodin a 8.6.2024 od 8:00 do 14:00 hodin. Nezapomeňte si 

vít platný doklad totožnosti. Volební lístky s pokyny obdržíte do schránek.  
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STAVEBNÍ ÚŘAD SADSKÁ JE NA NOVÉ ADRESE  
 

Stavební úřad Sadská se přestěhoval do nových prostor. Nově ho najdete na 

adrese Palackého náměstí 77, Sadská (bývalá Spořitelna). Město Sadská zároveň 

vyhlašuje výběrové řízení na obsazení pozice referenta Stavebního úřadu. 

 

 

 

 

 

ZMĚNY V SYSTÉMU FAKTURACE  

SPLAŠKOVÝCH VOD  
 

V prvním pololetí roku 2024 byly revizním technikem panem Petrem Kvízem 

instalovány měřiče v rozvaděči kanalizace, které budou sloužit pro přesnější fakturaci 

odvedených odpadních vod. Od 10. do 14. 6. 2024 bude proveden kontrolní odečet, 

který bude sloužit jako výchozí bod pro následující pololetí. Od července pak dojde 

ke změně systému fakturace z tabulkového množství splaškových vod na skutečně 

odvedené množství. Občané obdrží při odečtu podrobnější informační materiály.  
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Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023. 

Po předchozím projednání byl předložen závěrečný účet obce Milčice ke schválení 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král, pí Sedláčková 

Usnesením byl závěrečný účet obce schválen bez výhrad. 

 

Rozpočtové opatření obce č. 3/2024 

Předloženo bylo ke schválení rozpočtové opatření č. 3/2024, řešící úpravu příjmů a výdajů 

k aktuálnímu datu. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král, pí Sedláčková 

Usnesením bylo rozpočtové opatření schváleno. 

 

Projednání nové směrnice o účtování 

Ke schválení byla předložena aktualizovaná směrnice o účtování obce 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král, pí Sedláčková 

Usnesením byla nová směrnice s platností od 1.6.2024 schválena. 

 

Projednání výše školného pro MŠ Milčice pro školní rok 2024/25. 

Výše školného pro následující školní rok 2024/25 byla stanovena na základě provedené 

kalkulace na částku 900,-Kč/žák. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král, pí Sedláčková 

Usnesením zastupitelstvo obce schvaluje výši školného pro následující školní rok 2024/25 

ve výši 900,- Kč/žák. 

 

Projednání uzavření smlouvy o dílo na akci „Revitalizace obecní nádrže“ dle 

provedeného výběrového řízení. 

Na základě provedeného veřejného výběrového řízení byl 7.5.2024 vybrán zhotovitel SSAŽ 

s.r.o. na akci „Revitalizace obecní nádrže“ s celkovou částkou 848.863,80 bez DPH. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý p. Král, pí Sedláčková 

 

Zastupitelstvu byl starostou předložen k veřejné zakázce malého rozsahu 

na stavební práce s názvem „Revitalizace obecní nádrže“ protokol o otevírání nabídek, 

posouzení a hodnocení nabídek ze dne7.5.2024, zastupitelstvo se s jeho obsahem 

seznámilo a s výsledky hodnocení a posouzení souhlasí. Zastupitelstvo schvaluje ve 

veřejné zakázce malého rozsahu na stavební práce s názvem „Revitalizace obecní 

nádrže“ výběr dodavatele společnosti SSAŽ, s.r.o., Stárkova 1745/4, 110 00 Praha 1 a 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 27.5.2024 

Přítomni: p. Douděra, p. Dytrych, p. Čechrák, p. Bašus, p. Černý, p. Král, pí. Sedláčková 

Omluveni: - 
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pověřuje starostu k uzavření smlouvy o dílo s tímto vítězným účastníkem. 

Zároveň zastupitelstvo obce souhlasí s podáním žádosti o dotaci. 

 

Schválení přijetí dotace na akci „Návrh vodního biotopu Milčice“ 

Středočeským krajem bylo vydáno rozhodnutí o přiděleni dotace na výše uvedenou  

akci „Návrh vodního biotopu Milčice“ ve výši 746,182,- Kč. Uvedená částka bude využita na 

revitalizaci vodního biotopu. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Čechrák, p. Černý, p. Král, pí Sedláčková 

Usnesením zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace ve výši 746.182,- Kč. 
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ího prostředí a zemědělství a  
    uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na realizaci projektu: Návr 

    

KVĚTEN NA HŘIŠTI S AFK MILČICE 
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TURNAJE DĚTÍ AFK MILČICE 
 

12. května se konal v Lysé nad Labem dětský fotbalový turnaj. Bohužel jsme 

na turnaj odjeli pouze šesti hráči, takže se mohly střídat jen dvě trojice. Čekalo nás 7 

zápasů, a proto jsme se báli, jak dlouho dětem vydrží síly. Tentokrát nás malí 

fotbalisté mile překvapili, prvních pět zápasů se drželi a hráli vyrovnaná utkání, ve 

kterých všichni vstřelili alespoň dva góly. Také nám určitě pomohlo i rozlosování, měli 

jsme dvě přestávky, kdy si děti mohly odpočinout a nabrat síly. Ty nám bohužel 

došly v posledních zápasech s nejlepšími a nejpočetnějšími dvěma týmy. I tak patří 

dětem obdiv a uznání, jak v malém počtu a teplém počasí sehrály turnaj, nastřílely 

23 gólů a vydržely až do konce.  

V neděli 26. května 2024 se ráno konal další dětský turnaj na hřišti Polabanu 

Nymburk. Sjely se tu malí hráči a hráčky ročníku 2017 a mladší z domácího 

Nymburka, Lysé nad Labem, Kostomlat, Semic, Struh, Milčic, Milovic a Všejan.  

Našich bylo opět málo oproti daleko početnějším klubům.  Děti se snažily, ale občas 

se potýkaly s nedostatkem sil a s obavami ze silnějších soupeřů. Se vstřelenými 19 

brankami během 7 zápasů se naši umístili naši na 7. místě z 8 týmů.  

 

 
 
 

 

 

 



 
 

  

 

DALŠÍ ÚSPĚCH MILČICKÉHO KARATISTY 

V sobotu dne 20.4. se milčický karatista Martin Pospíšil zúčastnil 

mezinárodního závodu 29. ročníku Poháru nadějí, který se pravidelně koná v 

České Lípě. Ve velmi silné konkurenci 29 závodníků obhájil středočeský mistrovský 

titul dvěma cennými zlatými medailemi pro klub SHOTOKAN KARATE DÓ – TJ 

SADSKÁ v obou soutěžních kategoriích Kumite a Kata Beginners. Tím ukončil své 

zápasy v kategorii 7. kyu a po úspěšném složení náročných zkoušek postoupil do 

kategorie 6. kyu zelený pásek do 35 kg. Své karatistické umění si jel v nové vyšší 

kategorii poprvé ověřit dne 18.5. na závody v Ústí nad Orlicí, kde v kategorii 

Kumite získal bronzovou medaili. Přejeme Martinu Pospíšilovi další karatistické 

úspěchy a za článek i foto děkujeme Martinovu tatínkovi Jiřímu Pospíšilovi.  
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